
Zápis z jednání Finančního výboru dne 28. – 30. 6. 2020 – korespondenční jednání 
 

Přítomni:  
Členové FV:  Kratochvíl, Lágner, Otava, Ullrich 
Nepřítomni:  p. Krudenc, Pergl, Pařík (omluveni) 
Dále za FO:  Ullrichová, tajemník výboru 
 
Program: 

• Výkaz FIN 2- 12 za 5/2020 

• Materiály pro jednání ZM – RO, navýšení příspěvků PO 

• Různé  
 

Informace k jednotlivým bodům 

• Výkaz o hodnocení rozpočtu za 5/2020 – Příjmy celkově na 37 procentech, propad je u PO, v DPH 
jen něco přes 1 %, správní poplatky na 45%. Výdaje na 29 %. Není to takový průšvih, jak se čekalo, 
uvidíme další měsíce. Ukazuje se, že konzervativní přístup k tvorbě rozpočtu má svoje 
opodstatnění.  

  

• Materiály pro jednání ZM: 
o RO na zapojení investiční dotace na bezpečné chodníky - chodník Říční 1,064 tis. Kč.  
o navýšení příspěvku MŠ Husova do fondu investic (na odpisy) - pořídili zastínění zahrady a 

tím změnili odpisový plán (6.729,- Kč) 
 

• Různé 
o Během června přišla splátka dotace na skládku cca 7 mil, takže zatím netřeba sahat do 

kontokorentu. 
o Dobrou zprávou dnešního dne je, že už máme údajně k dispozici první data z úsekového 

měření na D1. 
o K dotazu Petra Lagnera sděluji, že Jednorázový nenávratný příspěvek ve výši 1.200 Kč na 

obyvatele je součástí zákona č. 299/2020 Sb., účinného od 1. 7. 2020 - část sedmá (vyšel ve 
sbírce 30. 6. Příspěvek státu pro rok 2020 na výkon správy je počítaný z čísla 7.170 
obyvatel, což by znamenalo 8.604 tisíc. Podle zákona bychom měli mít peníze na účtu do 
cca 5. 9. (60 dnů má stát na to, aby převedl peníze krajům, a kraje pak mají 5 dní na to 
poslat nám je). 

 
Usnesení  
 

1. FV bere na vědomí hospodaření města za 5/2020 (výkaz FIN 2-12) 
2. FV bere na vědomí informace o Jednorázovém nenávratném příspěvku pro obce 

 
Úkol: 
 
Další zasedání: stále korespondenčně 
 
Zapsala: Ullrichová 
Příloha: výkaz docházky 


